
 

 

 

 

 

 

 

 
TRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
   PLE EXTRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 

 
 
El ple, que compta amb la presència de tots els regidors i regidores, s’inicia amb l’aprovació per 
unanimitat de l’acta de l’anterior ple.  
 
A continuació, es dona compte del decrets d’alcaldia del darrer mes i s’aprova per unanimitat el 
conveni d’encàrrec de gestió amb el Consell Comarcal de l’Anoia per tal de disposar d’un tècnic 
compartit en l’àmbit de la promoció comarcal i el desenvolupament econòmic i de participació. 
 
PROCEDIMENT PER LA CONTRACTACIÓ DEL SERVEI DE NETEJA 
 

Es porten a ple les bases per començar el procés 
de contractació per procediment obert dels servei 
de neteja dels edificis municipals i els centres 
públics d’ensenyament de la vila. L’alcalde explica 
que es farà un contracte de dos anys ampliable a 
dos anys més, per un total de 744.000€, y 
comenta que se n’augmenta el preu degut al 
conveni del treballador i per un augment d’hores. 
N’explica els criteris d’adjudicació, en la que en 
destaquen els de caire social. El grup de C’S s’hi 

mostra favorable, però comenten que el preu el troben molt ajustat. VdC-CUP diu que és una 
millora respecte a la versió anterior, però que els genera contradiccions el fet que hagi de ser una 
empresa externa qui faci el servei. En aquest sentit, VdC-CUP insisteix en què la millor manera de 
tenir-ho ben cobert seria crear una empresa pública, tal i com portaven al seu programa electoral. 
El PSC també hi està a favor, però pregunta qui assumirà els deutes pendents de l’anterior 
empresa vers els treballadors; se li respon que la nova empresa ha de subrogar els treballadors, 
però que no assumeix els deutes, que quedaran pendents de judici amb l’anterior empresa. 
S’aprova amb els vots favorables d’ERC, JxC, PSC i C’S, mentre que VdC-CUP s’absté. 
 
Tot seguit es presenten tres convenis: el “Tastet d'oficis” amb l’Escola Mare del Diví Pastor, el 
“Sembrant vida” amb IES Molí de la Vila i el conveni  amb la Unió Empresarial de l’Anoia per a la 
gestió del “Visit Anoia”. Tots s’aproven per unanimitat. 
 
MODIFICACIÓ DE CRÈDIT  
 
L’alcalde explica la nova modificació de crèdit, és a dir, la modificació de les partides del vigent 
pressupost, la majoria són petites inversions necessàries destinades a educació, instal·lacions, 
espais públics, etc., ja previstes a l’anterior legislatura. C’S i JxC s’hi mostren favorables, tot i que 
posen en dubte o qüestionen alguns punts, com per exemple, la despesa en hores extra de la 
Policia Local. VdC-CUP també comenta el tema de les hores extra i proposa fer un quadrant que 
permeti ajustar millor els horaris dels agents i que no es tornin a acumular tantes hores. S’aprova 
amb els vots favorables d’ERC, VdC-CUP i JxC, mentre que el PSC i C’S s’abstenen. 
 
A continuació s’aprova una altre modificació de crèdit, en aquest cas per l’Escola Bressol. I també 
s’aprova un altre conveni de col·laboració, en aquest cas amb el Consell Comarcal de l’Anoia per a 
la realització d’actuacions en l’àmbit del foment de l’ocupació. Els dos punts s’aproven per 
unanimitat. 
 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 

PLE ORDINARI 28 DE SETEMBRE DE 2023 



MOCIÓ DE SUPORT A L’EXCONSELLER MIQUEL BUCH I EL SERGENT LLUÍS 
ESCOLÀ PRESENTADA PER JxC 
 
La regidora de JxC, Bàrbara Pons, explica la moció que rebutja la sentència de l’Audiència de 
Barcelona que condemna el exconseller Miquel Buch i el sergent Lluís Escolà a penes de presó i 
d’inhabilitació per la causa de l'escorta de l'expresident Carles Puigdemont. El grup de C’S s’hi 

mostra totalment en contra i diu que s’ha de complir la llei. VdC-CUP apunta que és un cas força 

paradoxal, ja que en un moment post-sentència quan el senyor Buch era Conseller d'Interior, la 

Generalitat es va personar en l’acusació a alguns represaliats del Procés, col·laborant amb la 

justícia espanyola. Tot i així, es mostren contraris a la sentència i per tant anuncien que hi votaran 

a favor. S’aprova amb ERC, VdC-CUP i JxC a favor, el PSC s’absté i C’S vota en contra. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes el grup de C’S demana posar un banc al carrer del Pilar, a la 
cantonada de la Residència. També pregunta si l’equip de govern té pensat fer oposicions per 
consolidar les places de la Policia Local i d’administració. Se li respon que ara no es contempla, 
però que s’estudiarà en el futur. 
 
JxC demana que l’Ajuntament s’adhereixi al pla de la Generalitat per a l’erradicació de l’amiant, ja 
que dona subvencions per tractar-ho. També comenten que de vegades es queden els llums 
encesos del teatre de la Lliga, demanen millores en la regulació provisional del trànsit en el 
desviament de la carretera C-15 i diuen que hi ha moltes fonts en mal estat. Se’n pren nota. 
 
Al seu torn, des de VdC-CUP pregunten a secretaria si en l’anterior ple es va deixar de votar el 
representant del Consell escolar de l’Escola Mare del Diví Pastor, i també com s’està avançant 
amb la relació de llocs de treball. Es respon que es mirarà i es donarà resposta a les properes 
comissions informatives. Des de VdC-CUP també comenten que, referent al servei de bus de 
l’estació (el “Tino”), un veí els va fer arribar que el servei de taxi que l’adjudicatària s’havia 
compromès a oferir en les hores que dona servei, no estava funcionant: aparentment el telèfon no 
estava disponible. El mateix veí va comentar que al parlar més tard amb l’empresa adjudicatària, 
semblava que ja no s’oferia aquest  servei sinó que l’autobús cobria totes les franges, i per tant des 
de VdC-CUP pregunten quin tipus de servei s’ofereix oficialment, i si cal actualitzar els taulells 
amb les hores dels autobusos. Des de l’equip de govern se’n pren nota. També des de VdC-CUP 
comenten que durant les comissions informatives es va fer un petit comentari sobre el tancament 
de la circulació a la Plaça de Missa, i demanen saber en quin punt està tot plegat. L’alcalde els 
respon que ja tenen comprada la pilona i que només falta concretar-ho amb els veïns. D’altra 
banda, des de VdC-CUP s’exposa que des de l’Ajuntament de Vallbona els han fet arribar que 
estarien oberts a entrar en un conveni per tal que ens cedeixin algunes hores del seu poliesportiu. 
I també des de l’hoquei els han fet arribar que algunes tanques estan en mal estat, i que fins i tot 
la federació els va cridar l’atenció. L’alcalde respon que en la categoria actual no hi ha problema, 
que seria en el cas de que pugessin de categoria; és una inversió molt important, que de moment 
no es contempla però s’estudiarà. Finalment, des de VdC-CUP demanen en quin punt es troben 
les subvencions a les entitats juvenils, i se’ls respon que encara no s’han adjudicat. 
 
Des del PSC fan un prec demanant que per la Festa Major hi hagi més representació de totes les 
cultures de la vila, ja que hi ha moltes persones nouvingudes d’altres països. També es queixen 
que l’organització de la festa no s’obri a totes les entitats. La regidora de festes li respon que es 
tindrà present de cara a l’any que ve, i el regidor de cultura afegeix que no hi ha hagut cap 
voluntat d’excloure a ningú i que sempre s’ha deixat la porta oberta a qualsevol entitat de la vila. 
D’altra banda, el PSC demana un espai per fer classes d’àrab als nens de la comunitat marroquina 
i des de l’equip de govern se’ls respon que es mirarà. També demanen millorar la neteja del poble. 
 
Havent acabat el torn dels partits, una persona del públic demana posar la senyera per l’11 de 
setembre enlloc de l’estelada. Dit això, no hi ha cap altre intervenció i es dona per acabat el ple. 
 
 


